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OR. 0012.4.2.2024 

 

PROTOKÓŁ nr 53/24 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

które odbyło się w dniu 23 stycznia 2024 r.  

pod przewodnictwem Pana Tomasza Grajnerta 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1. Akulicz Tomasz 

2. Buda Radosław 

3. Duda Robert 

4. Grajnert Tomasz – Przewodniczący 

5. Mituła Bronisław 

6. Żabicki Grzegorz 

Spoza członków Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta 

2. Radosław Urbaniak – Kierownik Biura Burmistrza 

3. Magdalena Jarczewska – pracownik Wydziału GKM 

4. Romuald Kucharczyk – z ca Dyrektora ZOPOW 

5. Magdalena Wujec – Wieluński Dom Kultury 

6. Iwona Podeszwa - MiGBP 

Lista obecności stanowi zał. nr 1. 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja o sporządzonych protokołach nr 50/23, 51/23, 52/23. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli w 2024 roku, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

w 2024 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Wieluń, specjalności oraz form kształcenia, na które jest 

przyznawane dofinansowanie.  

4. Przyjęcie informacji nt. wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie ferii zimowych na 2024r. 

– oferta placówek kulturalnych i sportowych w Gminie Wieluń. 

5. Zapoznanie się z informacjami o programach obchodów uroczystości o charakterze 

patriotyczno – religijnym, kulturalnym i sportowym realizowanym przez Gminę Wieluń.  

6. Zaopiniowanie kalendarza imprez i uroczystości oświatowych, kulturalnych i sportowych  

w Gminie Wieluń na rok 2024. 

7. Zapoznanie się z informacją o przebiegu i kosztach imprez oraz uroczystości 

zorganizowanych w Gminie Wieluń w roku 2023 oraz wyrażenie opinii na powyższy temat. 
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8. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty, Kultury i Sportu za rok 2023. 

9. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

10. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja o sporządzonych protokołach nr 50/23, 51/23, 52/23. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli w 2024 roku, ustalenia maksymalnej kwoty dofinasowania opłat 

w 2024 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Wieluń, specjalności oraz form kształcenia, na które jest 

przyznawane dofinansowanie.  

4. Przyjęcie informacji nt. wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie ferii zimowych na 2024r. 

– oferta placówek kulturalnych i sportowych w Gminie Wieluń. 

5. Zapoznanie się z informacjami o programach obchodów uroczystości o charakterze 

patriotyczno – religijnym, kulturalnym i sportowym realizowanym przez Gminę Wieluń.  

6. Zaopiniowanie kalendarza imprez i uroczystości oświatowych, kulturalnych i sportowych  

w Gminie Wieluń na rok 2024. 

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty, Kultury i Sportu za rok 2023. 

8. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

9. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Punkt 1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert dokonał otwarcia posiedzenia. Przywitał wszystkich 

obecnych, sprawdził listę obecności i stwierdził prawomocność obrad. Przeszedł do realizacji 

porządku obrad (zał. nr 2).  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z obecnych Radnych chciałby zmienić 

proponowany porządek obrad? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący poinformował, że w związku  

z tym, że Wiceburmistrz nie zdążyła przygotować na komisję informacji dotyczącej punktu 7 pn.  

,,Zapoznanie się z informacją o przebiegu i kosztach imprez oraz uroczystości zorganizowanych  

w Gminie Wieluń w roku 2023 oraz wyrażenie opinii na powyższy temat” ww. punkt zostanie zdjęty 

z obrad dzisiejszej komisji i przełożony na kolejne posiedzenie komisji oświaty, kultury i sportu. 

Przewodniczący komisji zarządził głosowanie.  

 

Komisja przy 6 głosach ,,za” zdjęła punkt 7 pn. ,, Zapoznanie się z informacją o przebiegu i kosztach 

imprez oraz uroczystości zorganizowanych w Gminie Wieluń w roku 2023 oraz wyrażenie opinii na 

powyższy temat” z proponowanego porządku obrad.  
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Radny Tomasz Akulicz zapytał, na kiedy ewentualnie taka informacja dotycząca punktu 7 mogłaby 

być przygotowana dla Radnych? 

 

Kierownik Biura Burmistrza Radosław Urbaniak zobowiązał się przygotować informację na pytanie 

zadane przez Radnego Tomasza Akulicza do końca drugiego tygodnia ferii.  

 

Punkt 2 

 

Informacja o sporządzonych protokołach nr 50/23, 51/23, 52/23 ( zał. nr 3).  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert  zapytał, czy ktoś z Radnych ma uwagi do sporządzonych 

protokołów? Nikt się nie zgłosił. 

 

Uwag nie stwierdzono.  

 

Punkt 3 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli w 2024 roku, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2024 

roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 

Gminę Wieluń, specjalności oraz form kształcenia, na które jest przyznawane dofinansowanie (zał. 

nr 4). 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert otworzył dyskusję i zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby 

zabrać głos?  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał czy kwoty, które były wskazane w poprzedniej 

uchwale, w obecnej uchwale są takie same, czy uległy zwiększeniu bądź zmniejszeniu? 

 

Romuald Kucharczyk – z- ca Dyrektora ZOPOW odpowiedział, że zwiększenie było w § 4 ust. 1 pkt. 

1 oraz pkt. 2 kwoty 3.000,00 zł oraz 4.000,00 zł i to są na pewno wyższe kwoty niż były  

w poprzedniej uchwale. Te dwie kwoty na pewno zostały zwiększone, w poprzedniej uchwale była 

kwota około 2.500,00 zł i została zwiększona do kwoty 3.000,00 zł.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zamknął dyskusję i zarządził głosowanie. 

 

Komisja przy 6 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną w ww. sprawie. Opinia nr 170/53/24 Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 23 stycznia 2024 roku stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu.  
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Punkt 4 

 

Przyjęcie informacji nt. wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie ferii zimowych na 2024r. – oferta 

placówek kulturalnych i sportowych w Gminie Wieluń (zał. nr 6).  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Przewodniczący podziękował dyrektorom oraz kierownikom za przygotowanie 

szczegółowej oferty dla dzieci. 

 

Radny Tomasz Akulicz zapytał, czy koszt biletu wejścia na basen w ferie zimowe nie mógłby 

wynosić 1,00 zł, zamiast kwoty 5,00 zł tak jak jest to proponowane w informacji przedstawionej 

przez WOSIR? Jaka jest przyczyna, że kwota wynosi 5,00 zł? Czy wiemy, jaki był koszt w roku 

ubiegłym, jeżeli chodzi o bilety na basen?  

 

Kierownik Biura Burmistrza Radosław Urbaniak odpowiedział, że pytanie nie jest skierowane do 

niego jako do Biura Burmistrza, tylko powinno być zadane kierownikowi WOSIR-u, który w dniu 

dzisiejszym nie jest obecny na posiedzeniu komisji. Ponadto kierownik odpowiedział, że cena 5,00 

zł nie jest ceną wygórowaną, jeżeli w ciągu roku szkolnego koszt biletu wynosi 12,00 zł to jest to 

obecnie kwota mniejsza niż połowa ceny.  

 

Radny Radosław Buda odpowiedział, że koszt biletu wejścia na basen dla dzieci i młodzieży wynosi 

15,00 zł.  

 

Radny Tomasz Akulicz odpowiedział, że w okresie feryjnym i  nie tylko, jedyną atrakcją w Wieluniu 

jest basen, jeżeli chodzi o obiekty sportowe. Uważam, że gdyby bilety były po 1,00 zł to frekwencja 

byłaby na pewno większa, stąd moja propozycja i mój wniosek, aby ta kwota została zmniejszona 

do kwoty 1,00 zł. Podobna sytuacja jest z kinem. Jeżeli Gmina coś chce zagwarantować dzieciom 

na czas ferii jakieś atrakcje to myślę, że te kwoty powinny być naprawdę symboliczne.  

 

Pracownik Wieluńskiego Domu Kultury odpowiedział, że kwota 10,00 zł jest to cena najniższa na 

jaką w ogóle godzą się dystrybutorzy, żeby w ogóle przekazać jakikolwiek film. Połowa z tej kwoty 

jest oddawana dystrybutorom, ta kwota jest i tak najniższa jaką udało nam się wynegocjować.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert udzielił głosu Radnemu Radosławowi Budzie.  

 

Radny Radosław Buda powiedział, że kwota 10,00 zł zaproponowana przez Wieluński Dom Kultury 

na okres ferii nie jest kwotą wygórowaną.  

 

Radny Bronisław Mituła powiedział, że zgadza się z Radnym Radosławem Budą, nie możemy 

również uczyć, żeby wszystko było za darmo, tymbardziej, że te kwoty nie są jakieś wygórowane. 

Myślę, że każdych rodziców stać, aby dać dziecku kwotę 5,00 zł na basen i 10,00 zł na kino.  
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Kierownik Biura Burmistrza Radosław Urbaniak powiedział, że na Orliku przy ulicy Wendta będzie 

postawiona jeszcze taka zjeżdżalnia pontonowa dla dzieci, która również będzie darmowa. To 

nazywa się SnowTubing, obsługę i koszty wynajęcia będzie pokrywał WOSIR. W trzech Szkołach 

Podstawowych planujemy również dmuchańce dla dzieci, które również będą darmowe. Na 

basenie będzie również wodny plac zabaw. 

 

Radny Robert Duda zapytał, czy oferta dotyczy tylko i wyłącznie  uczniów z terenu Gminy Wieluń, 

czyli rozumiem, że wstęp będzie za okazaniem legitymacji szkolnej? Czy oferta jest skierowana do 

wszystkich dzieci?  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, co z dziećmi z terenu naszej Gminy ze szkół 

ponadpodstawowych?  

 

Sekretarz Miasta Magdalena Majkowska telefonicznie skontaktowała się z kierownikiem WOSIR-

u, który odpowiedział na pytania i wątpliwości Radnych, zadane podczas posiedzenia Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu.  

 

Kierownik WOSIR Jacek Raszewski odpowiedział, że oprócz tego, że będziemy mieć obniżone ceny 

wstępu na basen dla dzieci ze Szkół Podstawowych Gminy Wieluń, od poniedziałku do piątku  

i jednocześnie przez całe ferie na basenie będzie wodny tor przeszkód i w cenie tych 5,00 zł dzieci 

będą mogły również skorzystać z tego toru w godzinach od 8:00 do 17:45. To jest dodatkowa 

atrakcja, którą zamówiliśmy na okres ferii zimowych. Drugą atrakcją, którą zamówiliśmy będzie na 

Orliku SnowTubing to jest taka nieduża sztuczna zjeżdżalnia zastępująca stok narciarski na 

pontonach, będzie to od poniedziałku do niedzieli, wstęp będzie dla dzieci od lat 3 do lat 15 

oczywiście pod nadzorem rodziców i naszych pracowników i to będzie darmowe w godzinach od 

09:00 do 14:00 i od 15:00 do godziny 20:00. Na dzień przekazywania informacji do Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu jeszcze tego nie mieliśmy w ofercie. Informacja do mieszkańców zostanie 

przekazana w mediach społecznościowych. Jeżeli chodzi o zmniejszenie kwoty zakupu biletu do 

1,00 zł to nie ma takiej możliwości, ponieważ w cenie tych 5,00 zł będzie wodny tor przeszkód. 

Koszt wynajęcia toru wodnego to kwota ponad 4.000,00 zł netto. W ostatnim dniu ferii, czyli  

w niedzielę 11 lutego 2024 odbędzie się event zorganizowany również przez tą firmę 

podsumowujący na tym torze wodnym gry, zabawy, dodatkowo będzie to nas kosztować około 

5.000,00 zł.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy Wieluński Dom Kultury dysponuje 

statystykami z poprzednich lat, ile dzieci korzystało z oferty kina w okresie ferii zimowych? Czy ta 

oferta dotyczy tylko uczniów ze Szkół Podstawowych, czy wszystkich do 18 roku życia? Dlaczego  

z takiej oferty nie mogą skorzystać uczniowie Szkół ponadpodstawowych? 

 

Pracownik Wieluńskiego Domu Kultury odpowiedział, że frekwencja jest bardzo duża, szczególnie 

przy seansach dopołudniowych i to są cały czas seanse na dwóch salach. Oferta jest skierowana 

do wszystkich dzieci i młodzieży do 18 lat.  
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Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Do dyskusji nikt się nie zgłosił.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert poddał pod głosowanie wniosek Radnego Tomasza 

Akulicza, aby bilet wstępu na basen nie wynosił 5,00 zł, tylko 1,00 zł.  

 

Komisja przy 2 głosach ,,za”, 3 głosach ,,przeciw”, 1 głosach ,,wstrzymujących się” nie przyjęła 

wniosku złożonego przez Radnego Tomasza Akulicza.  

 

Punkt 5 

 

Zapoznanie się z informacjami o programach obchodów uroczystości o charakterze patriotyczno – 

religijnym, kulturalnym i sportowym realizowanym przez Gminę Wieluń (zał. nr 7).  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? Zapytał, 

czy do przedłożonej informacji są jakieś uwagi?  

 

Radny Grzegorz Żabicki zgłosił uwagę, że wydarzenie tj. Rocznica Zbrodni Wołyńskiej w zeszłym 

roku odbywała się w lipcu, a do kalendarza jest to wpisane na sierpień. 

 

Kierownik Biura Burmistrza Radosław Urbaniak odpowiedział, że Rocznica Zbrodni Wołyńskiej 

powinna być wpisana do kalendarza w miesiącu lipcu, informacja zostanie poprawiona.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono.  Informacja została przyjęta.  

 

Punkt 6 

 

Zaopiniowanie kalendarza imprez i uroczystości oświatowych, kulturalnych i sportowych  

w Gminie Wieluń na rok 2024 ( zał. nr 8). 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji nikt się nie zgłosił, przewodniczący komisji zarządził głosowanie.  

 

Komisja przy 6 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 171/53/24 Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu z dnia 23.01.2024r., stanowi załącznik do 9 do protokołu.  
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Punkt 7 (po zmianach) 

 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty, Kultury i Sportu za rok 2023 (zał. nr 10).  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji zgłosił się Radny Tomasz Akulicz.  

 

Radny Tomasz Akulicz poprosił, aby uzupełnić sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury 

i Sportu Rady Miejskiej w Wieluniu za 2023 rok o wnioski, które były złożone podczas posiedzeń 

komisji, a skierowane do Burmistrza Wielunia wraz z efektem ich realizacji.  

 

Uwag nie stwierdzono.  

 

Punkt 8 ( po zmianach) 

 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z Radnych ma jakieś komunikaty, bądź 

oświadczenia? Przewodniczący komisji udzielił głosu Radnemu Tomaszowi Akuliczowi.  

 

Radny Tomasz Akulicz powiedział, że do Radnego zgłosiła się jedna z fundacji z zapytaniem o koty 

wolnożyjące, chodzi o Panie, które dokarmiają koty, ponoć został postawiony im warunek, że  

w swoim zakresie mają te koty kastrować, chciałem zapytać o co w tym chodzi? 

 

Sekretarz Miasta Magdalena Majkowska powiedziała, że ten temat został poruszony w dniu 

wczorajszym na Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej, było to omawiane przez pracownika 

Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert ogłosił przerwę. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert wznowił obrady po przerwie.  

 

Pracownik Wydziału GKM Magdalena Jarczewska odpowiedziała, że wydawane są legitymacje 

społecznego opiekuna kota, więc osoba która taką legitymacje otrzymuje dba o koty, które ma  

w swoim okręgu, do gminy ubiega się o karmę, która jest wydawana bez żadnych problemów. 

Społeczni opiekunowie dostawali skierowania na darmową sterylizację i kastrację, żeby tych kotów 

na terenie Gminy było coraz mniej. W roku ubiegłym wszyscy mieli dostęp do darmowej sterylizacji 

i kastracji, w każdych gabinetach weterynaryjnych. Każdy sobie wybierał ewentualnie dopłacał, 

mówiąc o wszystkich mam na myśli mieszkańców naszej gminy, można było wysterylizować kota, 

bądź psa w każdym gabinecie weterynaryjnym, spośród tych z którymi mamy podpisaną umowę.  

Można było to zrobić za dopłatą lub bezpłatnie na koszt Gminy. W tym roku podjęliśmy decyzję, 
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że sterylizacja i kastracja kotów będzie dostępna tylko dla społecznych opiekunów kotów 

wolnożyjących na terenie miasta.  

 

Radny Tomasz Akulicz dopytał, czy jeżeli opiekunka, która dokarmia koty zgłosi się do gminy to nie 

ma problemu żeby otrzymała karmę, a jeżeli zgłosi kota, czy kotkę do wysterylizowania to również 

nie ma takiego problemu? 

 

Pracownik Wydziału GKM Magdalena Jarczewska odpowiedziała, że nie ma takiego problemu. 

Społeczna opiekunka kota wyłapuje koty i zapewnia mu ochronę przez okres 2 lub 3 dni po zabiegu. 

Niestety w Wieluniu nie mamy takich lecznictw weterynaryjnych w Wieluniu, gdzie moglibyśmy 

przetrzymać koty, czy psy przez okres po zabiegu. Nie było takiej sytuacji, żeby ktoś zgłosił potrzebę 

sterylizacji kota, a gmina odmówiła. W tym roku mamy przewidzianą sterylizację i kastrację kotów 

tylko dla społecznych opiekunów. Umowa na schronisko w Niemojewie kończy się z ostatnim 

dniem kwietnia 2024 roku.  

 

Punkt 9 (po zmianach) 

 

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert podziękował obecnym za udział, zamknął 53 posiedzenie 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

   Protokołowała:              Przewodniczący  Komisji 

         Oświaty, Kultury i Sportu 

           

Justyna Małycha                           Tomasz Grajnert  


